

《单词百科:nonuniform是什么意思?nonuniform怎么发音?nonuniform的解释和用法》

英语单词nonuniform是什么意思?nonuniform怎么读?nonuniform怎么发音?简答网为您整理了nonuniform的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



nonuniform怎么读

nonuniform的读音: ['nɒn'ju:nɪfɔ:m]

nonuniform的意思

1、adj.不一致的, 不均匀的;

nonuniform的近义词

1、inhomogeneous adj.不均匀的, 不同类的;非齐次;非均匀;多相;

nonuniform的双语例句

1、 Both uniform and nonuniform expansions were found in the monolithic products.

并发现膨胀石墨块主要存在两种外观,一种为均匀膨胀,另一种为非均匀膨胀.

2、 Our result shows the nonuniform distribution of mantle heat flow in China.

结果显示,中国大陆地幔热流的空间分布不均匀.

3、 Whether the nonuniform pulse density is immaterial , of course, depends on the specific application.

脉冲密度的不均匀性是否有害, 应由具体应用决定.

4、 The wavelength tuning is induced by pure electronic effects by nonuniform current injection.

波长调谐由不均匀电流注入的纯电子效应所引起.

5、 The results showed that velocity distribution was nonuniform outside the filters.

结果表明,滤管外速度分布是不均匀的.

6、 At present, there are still few good methods in nonuniform transmission lines (NTLs) sensitivity analysis.

对于 非均匀 线的灵敏度分析,目前采用的方法还很少.

7、 A self calibration algorithm that can calibrate the sensor position in nonuniform noise fields is proposed.

针对色噪声环境下的阵列天线位置误差问题,提出了一种自校正算法.

8、 Force is defined to be the cause of " unnatural " motion , that is , nonuniform motion.

力定义为 “ 非自然的 ” 、 即非均匀运动的原因.

9、 Wave motion response of tunnel lining embedded in unbounded nonuniform soil medium is studied.

研究了不均匀岩土介质中隧洞衬砌的波动响应.

以上是简答网为您整理的nonuniform怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于nonuniform的用法、nonuniform的释义、nonuniform的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/nonuniform>

